



香港特別行政區政府全資擁有公司
A wholly-owned company of the Government of the HKSAR

📍 香港新界沙田沙角邨

✉ (一般查詢) info@edcity.hk

(技術查詢) support@edcity.hk

(傳媒查詢) pr@edcity.hk

© 2023 香港教育城有限公司 Hong Kong Education City Limited



EdCity.hk

服務概覽 2023

Service Highlights



全方位

學習新體驗

Enhanced Learning
Support on All Fronts

香港教育城（教城）熱切地為您呈獻本年度的《服務概覽》。教城一直在教育服務領域上擔當重要的伙伴角色，我們致力突破創新，旨於滿足學校、教師、家長，尤其是學生不斷變化的學習需求。我們很高興地向您分享來年的嶄新服務，全方位支援學與教的發展。

教城相信創新教育的信念，致力為學界提供多元化的綜合服務。我們希望提供全面、全方位的策略，可以為教師、家長、特別是學生提供優質的學習環境，一同邁步向前。

1. 支援教師專業發展

教師支援服務是教城其中一個核心使命。我們精心為教師搜集新式的教學方法、倡導創新教學技巧、提供尖端教學資源，並分享優秀的實踐案例。通過專業的支援和培訓，我們期望輔助教師改進課堂，進一步啟發學生，讓他們得到具價值的學習經驗。

2. 家長服務

教城明白家長在子女教育中擔當舉足輕重的角色，因此我們推出了更完備的家長支援服務，以強化家校合作關係。我們通過一站式服務平台，為家長提供青少年發展的最新需要及個性化指導；我們亦致力豐富家長的育兒知識，助他們建立良好的家庭教育環境。藉著教城和家長並肩合作，定能創建一個有效的學習支援系統，激發學生的發展潛能。

3. 引導學生自主學習

在這瞬息萬變的世界中，適應能力和自主學習是基本技能。教城將加強發展自主學習平台，以激發學生的學習興趣，幫助他們建立明辨思維的能力。通過一系列的互動學習，學生可以培育出自主學習的精神、發掘自己的潛能和興趣，發展為 21 世紀需要的技能。

《服務概覽》涵蓋了教城最新服務，有助學校及早了解及制定年度計劃。我們運用科技，利用數據分析作支持；更邀請了對教育充滿熱誠的教師及專業人士參與設計，我們期望新規劃的服務能發揮更大價值，滿足學校的教學需求。

我們很高興可以與學校、教師、家長及學生一同學習、一同成長，擁抱學與教新時代。讓我們一同培育人才，攜手締造更美好的教育生態。

感謝您一如既往的支持，就讓我們一同踏上這段學習之旅。



香港教育城行政總監
魏遠強先生 謹上

It is with great enthusiasm and anticipation that we present to you this year's Service Highlights. As a long-term partner in the educational services sector, EdCity has always strived to push the boundaries of innovation, aiming to cater to the evolving needs of schools, teachers, parents, and, most importantly, students. In this edition, we are delighted to unveil our new services, each designed to provide enhanced support in every aspect of educational development.

Our commitment to excellence in education has driven us to develop an all-encompassing approach. We believe that a holistic approach is essential for fostering an environment where teachers, parents, and, most importantly, our students can thrive.

1. Teacher Professional Development:

Empowering teachers is at the heart of our mission. Our new teacher professional development services have been meticulously crafted to provide teachers with the latest methodologies, innovative teaching techniques, access to abundant learning resources, and good practices. By supporting teachers' growth, we are empowering them to become transformative leaders in the classroom, ultimately inspiring and motivating their students to excel.

2. Parental Services:

We recognise that parents play a pivotal role in a child's educational journey. To strengthen this crucial partnership between schools and families, we are introducing our parental services. These offerings will provide parents with valuable insights into their child's progress, personalised guidance on how to support their learning at home, and enrichment of their skills and knowledge in parenting. Together, we can create an unwavering support system that nurtures every student's potential.

3. Leading Student Self-directed Learning:

In an ever-changing world, adaptability and self-directed learning are fundamental skills. Our cutting-edge student self-directed learning services aim to instil interests for learning and critical thinking in each student. Through engaging and interactive experiences, students will be encouraged to take ownership of their learning, explore their interests, and develop the skills they need to succeed in the 21st century.

The Service Highlights serves as a guide to our new services and the various programmes we have planned for schools. By leveraging technologies, harnessing the power of data-driven insights, and collaborating with passionate teachers, parents, and experts, we are hopeful that the newly planned services will help meet the educational needs of schools.

At EdCity, we are excited to take this leap forward, empowering schools, teachers, parents, and students to embrace a new era of learning. Together, let us create an educational ecosystem that nurtures talents, fosters growth, and paves the way for a brighter future.

Thank you for your continued support as we embark on this transformative journey together.

Yours sincerely,



Ken Ngai
Executive Director
Hong Kong Education City Limited

重點活動時間表:教師 Event Calendar for Teachers



9月
Sep

教城教師獎接受報名
Calling for Entries for EdCity Teacher Award (ETA)

教城教師獎網上研討會：善用科技提升教學設計
ETA Webinar: Teaching Design with Technology

10月
Oct

教師持續專業發展系列：善用評估工具促進學與教
Teacher CPD Series: Leveraging eAssessment Tools to enhance Learning and Teaching

11月
Nov

教師持續專業發展系列：自主學習提升學生學習動機
Teacher CPD Series: Promoting Self-directed Learning

12月
Dec

學與教博覽2023
Learning and Teaching Expo 2023

教城教師獎2023頒獎禮（學與教博覽2023同場）
EdCity Teacher Award 2023 Award Ceremony in Learning and Teaching Expo 2023

1月
Jan

教城教師獎網上研討會
ETA Webinar

教師持續專業發展系列：電子學習工具應用工作坊
Teacher CPD Series: e-Learning Tools Workshop

2月
Feb

教師持續專業發展系列：價值觀教育
Teacher CPD Series: Values Education

3月
Mar

教師持續專業發展系列：推廣閱讀文化
Teacher CPD Series: Promoting Reading Culture

4月
Apr

教師持續專業發展系列：電子學習工具應用工作坊
Teacher CPD Series: e-Learning Tools Workshop

5月
May

教師持續專業發展系列：推廣閱讀文化
Teacher CPD Series: Promoting Reading Culture

7月
Jul

教師心靈充電站
Teacher Wellness Recharge Station



教城教師應用程式 EdCity Teacher App

新推出的教城教師應用程式旨在拓展教師的學習體驗。其操作簡易，大大方便了教師參與教城提供的專業發展。不論何時何地，該應用程式都能讓教師輕鬆掌握完整學習進度，其離線模式亦能夠在上線時同步學習進度。立即下載教城教師應用程式，發掘數以千計的教學影片吧！

EdCity Teacher is a newly launched mobile training App designed to enhance the learning experience of teachers. It provides teachers with intuitive features to join professional trainings offered by EdCity. It has full track of learning progress that allows teachers to take control of their professional training at their fingertips. Teachers can conveniently use it anywhere. It also provides offline mode which can synchronise seamlessly with the server when they are connected online. Enjoy thousands of professional training videos now!

1月
Jan

教師持續專業發展系列：電子學習工具應用工作坊
Teacher CPD Series: e-Learning Tools Workshop

2月
Feb

教師持續專業發展系列：價值觀教育
Teacher CPD Series: Values Education

3月
Mar

教師持續專業發展系列：推廣閱讀文化
Teacher CPD Series: Promoting Reading Culture

4月
Apr

教師持續專業發展系列：電子學習工具應用工作坊
Teacher CPD Series: e-Learning Tools Workshop

5月
May

教師持續專業發展系列：推廣閱讀文化
Teacher CPD Series: Promoting Reading Culture

7月
Jul

教師心靈充電站
Teacher Wellness Recharge Station

教城教師獎旨在表揚教學具創造力及原創性的教師。作為年度性的獎項，教城教師獎嘉許一眾先驅教師，讚揚他們推動創新教學及活用科技，並以獨到的教學策略啟發及帶動學生。透過頒發獎項，教城希望表揚他們在推動互動學習環境、鼓勵學生思考、取得豐碩成果三方面而作出的貢獻。教城教師獎希望藉此啟迪更多教師繼續創新，為下一代帶來更豐富的教學體驗。

EdCity Teacher Award recognises teachers who demonstrate exceptional creativity and ingenuity in their teaching. This prestigious annual award honours teachers who go above and beyond to implement inventive approaches, leverage technology and unique strategies to inspire and engage students effectively. The award celebrates their commitment to fostering a dynamic learning environment, encouraging critical thinking, and achieving outstanding results. Through this recognition, the EdCity Teacher Award aims to inspire teachers to continuously innovate and enrich educational experiences for the next generation.



教城教師獎 EdCity Teacher Award

eREAP 計劃是一個為教師提供多元化電子資源的網上平台，以提升他們的學與教效能。它集結各類教學資源、科技，包括電子工具和系統，方便教師獲取學科課程以外的教學材料，並協助教師與同儕分享優質的教學方法和工具，締造一個有利教育發展的環境。該計劃正處於規劃階段，啟動日期將於稍後公布。

eREAP initiative is an online platform that provides teachers with a wide array of digital resources to enhance their teaching practices. It offers a collection of educational materials and EdTech solutions including tools and systems. The portal allows teachers to gain access to materials outside the formal curriculum, share best practices, and common solutions with fellow teachers. We hope to provide an environment to foster a thriving educational community. The initiative is in planning stage; the launch date of which will be announced later.

eREAP 2.0

Learning & Teaching Expo 學與教博覽

享譽為亞太區頂尖教育博覽的「學與教博覽2023」將於2023年12月13至15日（星期三至五）假香港會議展覽中心舉行。多年來，「學與教博覽」一直獲香港特別行政區教育局支持，並廣獲各地政府、學者、學校和商界等教育界人士的鼎力支持，結慧集賢，讓教育同儕切磋互勉。去年，「學與教博覽」吸引逾15,100人蒞臨參觀，共400多位本地、國內及海外講者，舉行超過270場專題演講、研討會、工作坊及公開示範課。本屆博覽將繼往開來，內容新增多個熱門教育議題，冀望專業發展內容更全面更多元化，與教育同儕互相交流嶄新教學法的成果和經驗。更多「學與教博覽」資訊，請參閱 www.LTExpo.com.hk。

Learning & Teaching Expo is one of the largest and most successful education events in Asia-Pacific. Featuring over 270 educational talks, workshops and 400 exhibitors last year, LTE 2023 will continue to conduct a series of inspiring keynote presentations, seminars, workshops and open lessons which will cover a diverse range of topics, as well as key regional and international educational issues. Admission is free for educators and teaching practitioners. More information about LTE 2023 is available at www.LTExpo.com.hk.



升級版教師專業發展 Enhanced Professional Development

教城的教師專業培訓系列以學習者為中心，設計同時兼顧理論和技能實踐。除了建立一個分享教學實踐的共同社區外，教城將引入更多科技技術方面的培訓，務求精益求精。在今年學期末，我們更增設教師心靈充電站活動，改善教師的心靈健康。

Our learner-centred professional training series this year will balance both theories as well as hands-on skills. Apart from building a community to share teaching practices, EdCity will also bring in more trainings on technology solutions in order to leap further. A Teacher Wellness Recharge session will be taken place by the end of term to improve mental wellness of teachers.

一站式網上教師專業發展平台，教師可觀看教育趨勢及創新策略影片，以申領持續專業發展時數。

A one-stop teacher professional development platform collecting videos about education trends and innovative strategies for teachers to watch and obtain CPD hours.



涵蓋「基本能力」及「整體課程」的網上評估系統，教師可以按各學習階段的學習重點選取、製作及編輯評估課業。

程度：小一至中三

涵蓋學科：中國語文、英國語文、數學
(包括中文及英文題目)

With this online assessment system covering basic competency and full curriculum, teachers can select, create and edit exercises according to learning objectives at different learning stages.

Level: P1-S3

Subject: Chinese Language, English Language, Mathematics
(Questions in Chinese and English are available)

2023

重點活動時間表：學生 Event Calendar for Students

9月
Sep

小校園開學特別任務
Small Campus Back to School Special Task

Master Code 編程大賽 2022/23 頒獎禮
Master Code 2022/23 Competition Award Ceremony

10月
Oct

學生獎勵計劃2023/24 開始
中文狀元、創作天地、Creative Speech **全新**、十分科學、加強閱讀約章活動 **全新**
Student Schemes 2023/24 commences
Chinese Master, eWorks, Creative Speech **NEW**, 10-Minute Science,
Enhanced Reading Charter Activity **NEW**

暑期數理常識挑戰計劃2023 決賽
Summer Science 2023 Final

創新科技嘉年華2023
InnoCarnival 2023

11月
Nov

學生獎勵計劃2023/24 (第一期) 新練習
Student Schemes 2023/24 (Stage I) New Task

「運算思維及人工智能」網上工作坊 **全新** 第一季
'Computational Thinking & Artificial Intelligence' Online Workshop **NEW** Season I

12月
Dec

學生獎勵計劃2023/24 (第一期) 新練習
Student Schemes 2023/24 (Stage I) New Task

小校園冬日活動
Small Campus Winter Campaign

1月
Jan

「國民身份認同應用程式設計比賽(暫名)」 **全新** 接受報名
'National Identity Mobile App Design Competition' (Tentative Name)
- Registration Commences **NEW**

學生獎勵計劃2023/24 (第一期) 完結
Student Schemes 2023/24 (Stage I) : Completion

「運算思維及人工智能」網上工作坊 **全新** 第二季
'Computational Thinking & Artificial Intelligence' Online Workshop **NEW** Season II

2024

網上試題學習平台 Online Question Bank

教城與香港考試及評核局合作，提供結集歷屆HKDSE及相關試題的網上評估系統，以學科、課題、難度、年份等分類，方便教師和學生自製試卷練習。

程度：中四至中六

涵蓋學科：數學、物理、生物、化學、經濟、地理、資訊及通訊科技、企業、會計與財務概論、旅遊與款待、體育

最新消息：考評局配合OQB平台推出以下兩項升級服務，為學生及教師提供實用的回饋，促進學習評估。

1. 文憑試診斷回饋系統 (DFS)
2. 數據主導評核提升計劃

OQB is an online assessment system with HKDSE past papers and related questions operated by EdCity and HKEAA, which are all categorised by subject, topic, level of difficulty and year to enable easy creation of papers by teachers and students.

Level: S4-S6

Subject: Mathematics, Physics, Biology, Chemistry, Economics, Geography, Information and Communication Technology, Business, Accounting and Financial Studies, Tourism and Hospitality Studies, Physical Education

Latest News: HKEAA offered two non-compulsory options to upgrade services in conjunction with the OQB platform, to provide constructive feedback to students and teachers for enhancing assessment for learning.

1. HKDSE Diagnostic Feedback System (DFS)
2. Data-driven Assessment Enhancement Programme



重點活動時間表：學生 Event Calendar for Students

2月
Feb

「國民身份認同應用程式設計比賽（暫名）」^{全新} 工作坊
'National Identity Mobile App Design Competition' ^{NEW} (Tentative Name) – Workshop

「運算思維及人工智能」網上自學課程^{全新} 開始
Launch of Computational Thinking & Artificial Intelligence Self-learning eCourses ^{NEW}

學生獎勵計劃2023/24（第二期）開始
Student Schemes 2023/24 (Stage 2) Commences

小校園新春特別任務
Small Campus CNY Special Task

3月
Mar

「國民身份認同應用程式設計比賽（暫名）」^{全新} 工作坊
'National Identity Mobile App Design Competition' (Tentative Name) ^{NEW} – Workshop

學生獎勵計劃2023/24（第二期）新練習
Student Schemes 2023/24 (Stage 2) : New Tasks

「運算思維及人工智能」網上工作坊^{全新} 第三季
'Computational Thinking & Artificial Intelligence' Online Workshop ^{NEW} Season III

「香港全民閱讀日」相關活動^{全新}
Activities for 'Hong Kong Reading for All Day' ^{NEW}

4月
Apr

「國民身份認同應用程式設計比賽（暫名）」^{全新} 截止遞交作品
'National Identity Mobile App Design Competition' ^{NEW} (Tentative Name) – Submission Deadline

「香港全民閱讀日」相關活動^{全新}
Activities for 'Hong Kong Reading for All Day' ^{NEW}

學生獎勵計劃2023/24（第二期）新練習
Student Schemes 2023/24 (Stage 2) : New Tasks

小校園復活節特別任務
Small Campus Easter Special Task

5月
May

「第21屆十本好讀」候選書目巡禮^{全新}
'21st Top Ten Book Picks' Shortlisted Books Promotion ^{NEW}

學生獎勵計劃2023/24（第二期）新練習
Student Schemes 2023/24 (Stage 2) : New Tasks

小校園生日活動
Small Campus Birthday Campaign

6月
Jun

「國民身份認同應用程式設計比賽（暫名）」決賽^{全新}
'National Identity Mobile App Design Competition' (Tentative Name) – Final ^{NEW}

「第21屆十本好讀」候選書目巡禮^{全新}
'21st Top Ten Book Picks' Shortlisted Books Promotion ^{NEW}

7月
Jul

教城網上暑期活動^{全新}
EdCity Online Summer Activities ^{NEW}

「第21屆十本好讀」候選書目巡禮^{全新}
'21st Top Ten Book Picks' Shortlisted Book Promotion ^{NEW}

8月
Aug

教城網上暑期活動^{全新}
EdCity Online Summer Activities ^{NEW}

「第21屆十本好讀」候選書目巡禮^{全新}
'21st Top Ten Book Picks' Shortlisted Books Promotion ^{NEW}

Creative Speech 演說平台（CSP）鼓勵學生發揮創意，自信地表達自己想法。平台讓學生錄製 / 公開演說，培養他們表達技巧，從而肯定自己並發展更多關鍵生活技能。學生掌握到溝通及表達的竅門，有助他們的學業及生涯規劃更進一步。CSP旨在：

1. 促進學生創意思考；
2. 提升學生表達技巧；及
3. 提升學生的英語演說能力。

Creative Speech Programme (CSP) aims to encourage students to think creatively and express their ideas with confidence. Through recording / public speaking opportunities, students will develop their presentation skills and gain the self-assurance necessary to excel in various aspects of their lives. Effective communication is a vital skill that empowers students to succeed both academically and in their future careers. The CSP aims to

1. promote creative thinking in students;
2. enhance students' presentation skills with confidence; and
3. polish their English speaking skills.



Creative Speech 網上演說平台(CSP) Creative Speech Programme

教城將提供一系列運算思維和人工智能的綜合網上課程。課程具互動學習元素，專為初階學習者而設，並提供引人入勝的學習體驗，讓學生在學校及家中也能輕鬆自主地學習。

網上課程將會分階段推出。

The Self-learning eCourses offer a comprehensive series of modules on computational thinking and artificial intelligence. Designed for beginners, these interactive courses provide a structured and engaging learning experience. Students can learn at schools or home easily.

The eCourses will be launched in phases.



網上自學課程 Self-learning eCourses



「第21屆十本好讀」候選書目巡禮 '21st Top Ten Book Picks' Shortlisted Books Promotion

2024年5至8月將推出一系列的活動及網上遊戲，讓學生更立體地了解候選書目的內容及作家的創作心得，並有更多時間閱讀候選書目，為9月開始的投票作準備。

A series of activities and games will be held from May to August 2024 to let students read the shortlisted books thoroughly and understand the creative inspiration of authors. With more time, students can be better prepared for the voting starting in September 2024.



國民身分認同 (NI) 應用 程式設計比賽 (比賽名稱暫定) National Identity (NI) Mobile App Design Competition (Tentative Name)

國民身分認同應用程式設計比賽旨在加強學生對國民身分認同的培育。參賽學生可以推廣及讚頌祖國的文化遺產、成就及價值觀為題，設計出別具創意的手機應用程式。比賽鼓勵學生探索相關議題，並將國民身分認同感與手機應用程式的設計、功能及意念結合。透過比賽，教城冀能培育以祖國文化為傲的數碼新一代，鼓勵他們欣賞自己的身份，並將概念推己及人。

National Identity Mobile App Design Competition aims to promote students' sense of national identity by challenging them to create innovative mobile applications. Participants will craft apps that promote and celebrate their country's heritage, culture, achievements, and values. The competition encourages students to research and incorporate elements of their national identity into the app's design, functionality, and content. By fostering creativity and technological skills, the competition seeks to inspire a new generation of digitally empowered individuals who take pride in their cultural heritage and contribute positively to society's understanding and appreciation of their national identity.

為配合「4·23香港全民閱讀日」，教城將舉辦一連串閱讀活動，包括公布「第21屆十本好讀」候選名單，為學生推薦優質讀物，助他們培養閱讀習慣，將「愛閱讀·樂分享」的文化帶入校園。

A range of reading activities will be held to echo the '4·23 Hong Kong Reading for All Day', including the announcement of the shortlisted books of the 21st Top Ten Book Picks, helping them develop reading habits and fostering a 'Read and Share' culture in schools.



「香港全民閱讀日」相關活動 Activities for Hong Kong Reading for All Day



學生獎勵計劃2023/24 Student Schemes 2023/24

學生獎勵計劃旨在讓學生寓學習於遊戲，在輕鬆的環境下增進學科內外知識，充實自己。計劃涵蓋中文、英語演說、創作、閱讀、科學常識、運算思維及人工智能等範疇，並設多個學校及個人獎項。學生只須以教城學生帳戶登入，就可透過有趣的遊戲、短片、練習等，邊玩邊充實各範疇知識，培育多元能力。

Student Schemes include a series of award schemes for students to acquire extracurricular knowledge through games and engaging activities. The schemes cover Chinese Language, English Speaking, Creative Writing, Reading, Science and General Studies, Computational Thinking, and Artificial Intelligence, where students can compete for school and individual awards. Students can join the schemes with their EdCity student accounts to complete tasks regularly.

小學生專屬遊戲化學習平台、涵蓋主要學科，並加入網絡安全及價值觀教育等元素，豐富學習歷程。在各個長假期舉行特別任務，讓學生在假期放鬆身心之餘，也不忘學習更多課外知識。

Small Campus is a gamified learning portal covering core subjects for primary school students. Topics such as cyber security and values education will also be available to enrich their learning journey. Special missions will be launched during long school holidays students to continue gaining extracurricular knowledge in free time.



小校園
Small Campus

2023

重點活動時間表：家長 Event Calendar for Parents



10月
Oct 家長網站全新面貌
New Website for Parent Portal

11月
Nov 家長網上講座（一）正向教育系列
Parent eCourse I: Positive Education Series

2024

1月
Jan 家長網上講座（二）正向教育系列
Parent eCourse II: Positive Education Series

3月
Mar 家長網上講座（三）數碼技能系列
Parent eCourse III Digital Skills Series

「香港全民閱讀日」相關活動
Activities for 'Hong Kong Reading for All Day'

4月
Apr 「香港全民閱讀日」相關活動
Activities for 'Hong Kong Reading for All Day'

5月
May 家長網上講座（四）青少年成長系列
Parent eCourse IV: Adolescent Development Series

7月
Jul 教城暑期親子活動
EdCity Parent-child Summer Activities

8月
Aug 家長網上課堂（五）了解特殊教育需要
Parent eCourse V: Understanding Special Educational Needs



家長學堂 (PLC) Parent Learning Corner (PLC)

家長學堂為家長們提供多方面的知識、技能和資源，使他們成為「孩子的學習教練」。此外，家長學堂亦會提供各種有關管教技巧和青少年成長的材料、網上講座和在線課程等。家長支援有關管教環境、正向管教，以及支援孩子的學業和情感成長方面的知識。鼓勵透過家校合作，凝聚家庭力量及溝通，為學生創建積極正面的影響。

The establishment of a Parent Learning Corner is a proactive initiative aiming to empower parents with knowledge, skills, and resources to become effective coaches in their children's education. The PLC offers a diverse range of reading materials, seminars, and online courses on parenting techniques, and youth development. Parents gain valuable insights into fostering a nurturing home environment, promoting positive discipline, and supporting their children's academic and emotional growth. By fostering a strong partnership between schools and families, the PLC enhances communication, strengthens family bonds, and positively impacts students' well-being.

「香港閱讀城」將配合「4·23香港全民閱讀日」推出一系列「親子書單」，並舉辦親子閱讀活動，幫助家長揀選優質讀物及了解親子共讀的技巧，讓家長與子女一同享受閱讀的樂趣。

To tie in with the '4·23 Hong Kong Reading for All Day', Hong Kong Reading City will publish a series of Parent-child Booklists and organise parent-child activities to assist parents in selecting quality books and explore parent-child co-reading skills that enable them to enjoy the pleasure of reading.



「香港全民閱讀日」 相關活動 Activities for Hong Kong Reading for All Day



教城暑期親子活動 EdCity Parent-child Summer Activities

按家長及子女需要，提供多元化的線上暑期活動，例如科技與人工智能工作坊，讓家長及子女在假期放鬆身心之餘，也不忘學習新知識。

EdCity will organise a wide range of online summer activities to address the needs of both parents and children. The workshops on technology and artificial intelligence will equip parents and children with new knowledge while enjoying their summer holidays.



融合學習 Inclusive Learning

共融資料館將繼續與專家合作，就家長和教師在培育SEN學生的需要方面，提供與熱門議題相關的文章、講座及工作坊。智識遊學園按不同特殊學習需要，提供不同形式的小遊戲，以培養學生的學習與執行能力。家長和教師亦可播放及觀看共融有法中的生活場景短片，認識不同的應對策略，以及讓學生學會應對日常難題。

The Inclusion Pavilion will continue to work with professionals to offer thematic articles, seminars and workshops on a multitude of trending topics concerning SEN to address the needs of parents and teachers. Games in Smart Arcade aim to enhance SEN students' learning and executive abilities. Videos about daily challenges faced by SEN students will be shared in Wise Tips for SEN to aid parents and teachers.

帳戶申請及管理 Account Management



學校帳戶
School Account



學生帳戶
School-based
Student Account



個人教師帳戶
Individual Teacher
Account



校本教師評核帳戶
School-based
Teacher Account

教城專為教師及學生提供校本專屬帳戶。教城登入系統採用單一登入 (SSO) 認證技術，只需一組密碼，用戶就可以簡單而安全地登入並使用教城各項網上服務及教學資源。校本帳戶需要每年更新，教城會於8月通知各學校相關的安排。立即登記校本帳戶，享用教城的學與教資源！

EdCity provides safe systems for teachers and students to access to EdCity's online services and participate in activities. EdCity provides a single sign-on (SSO) convenience to allow users to access all online service and resources with one password. In August every year, EdCity mails separately to schools inviting creation and maintenance of teachers and students accounts. Join hundreds of other schools, set up accounts for teachers and students now!

會員會籍 Membership

為提供全方位個人化服務，校本專屬帳戶將可以升級為會員。會員帳戶由用戶擁有，可以自行管理帳戶及永久檢視於教城完整的用戶資料及活動紀錄而不受升班或轉校影響。

In order to deliver quality personalised experiences for users, EdCity account can be upgraded to full membership. With full membership, users can take full ownership of their accounts and retain their learning records in EdCity regardless of their transition to a new grade or school.

免費參與講座及工作坊，並閱覽多元化的親職、育兒、教育範疇的資訊、短片及學習遊戲。

Participate in talks and workshops for free and browse parenting and education-related articles, videos and learning games.



公眾會員 / 家長會員
Public Member / Parent Member



企業會員
Corporate Member

與教城協作，包括支持、協辦活動或計劃及合作策劃長期項目；透過教城平台，接觸數十萬教城會員，拓展商機，並可利用教城免費推廣渠道，包括首頁「伙伴活動」、「活動概覽」。

Collaborate with EdCity to explore business opportunities, including support or jointly organise an activity or a campaign and jointly develop a long-term project; reach hundreds and thousands of EdCity members through EdCity's platform and free marketing channels, such as 'Partner Events' on our home page and 'Event Calendar'.

教城訪校服務：簡介教城服務及電子學與教資源

EdCity School Visit: Introduction of EdCity's service & e-Learning resources

為協助學校了解教城的服務，並更掌握我們提供的電子學與教資源，我們樂意安排同事親臨貴校，了解您們的需要並介紹適合的服務。

To assist schools in understanding the services provided by EdCity and to have a better grasp of the e-learning and teaching resources we offer, we are delighted to arrange a visit to your school to introduce EdCity services.



2023/24 e悅讀學校計劃

索取報價單

2023/24 eRead: Request for Quotation

學校可從「標準書目」中逾3,000本電子書中挑選合適的書籍以建立校本的「閱讀組合」。讓全校學生隨時隨地盡情閱讀，無任何限制。

Schools can select e-books from a collection of over 3,000 titles in the 'Standard Book List' to curate a customised school-based reading package for students to enjoy reading at any time and any place without any restrictions.



2023/24 網上試題學習平台

索取報價單

2023/24 Online Question Bank: Request for Quotation

為使學校能廣泛地採用教城與香港考試及評核局共建的OQB平台，我們以合理價錢提供「全校訂購全科」模式供全校學生使用。

To encourage all schools to widely adopt the quality assessment platform by HKEAA with the lowest threshold, OQB platform offers a 'whole school' subscription model that allows the use of the platform by paying an affordable-priced subscription fee.



更新圖書館主任聯絡資料表格

Renewal of Teacher Librarian Contact Information Form

讓教城與學校圖書館主任/負責教師更緊密聯繫，以提供閱讀推廣上的適切支援。

To help us connect with the librarians and teachers to provide the most suitable support in reading promotion.

